
 

 

S-tog i Nordjylland 

 

Godt nytår.  

Der er som bekendt store problemer med den nordjyske infrastruktur. Vedhæftet er der nogle 

betragtninger over mulighederne for at etablere et S-banenet i Nordjylland, med udgangspunkt i de 

allerede eksisterende jernbanespor. 

Notatet er et åbent brev, med overskriften: Infrastruktur i Nordjylland. Det er sendt til: 

Trafikminister H.C. Schmidt.     

Folketingets transportudvalg. 

Medlemmer af Nordjyllands Regionsudvalg. 

De enkelte byrådsmedlemmer i følgende kommuner: 

Mariagerfjord Kommune, Rebild Kommune, Aalborg Kommune, Brønderslev Kommune, Hjørring Kommune 

og Frederikshavn Kommune. I de nævnte kommuner er der allerede fungerende jernbanelinjer. 

Som de to eneste medier, er materialet også sendt til TV2 Nord og Hasseris Avis. 

Hilsen 

Torben Andersen 

Søndervang 36 

9530 Støvring 
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